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SAOPSTENJE ZA JA VNOST, MOLBA, UPOZORENJE 

Postovani sugradani, 

Dana 14.09.2023. godine u kabinetu OpCinskog nacelnika u BusovaCi odrzanje zajednicki sastanak 
na temu sigumosti ucenika osnovnih skola ali i svih drugih gradana na podrucju opcine Busovaca. 

Poseban akcenat je dat na ucenike osnovnih skola prilikom dolaska i odlaska iz skole, kao i samog 
boravka u skoli. 

Pored mene kao nacelnika Opcine Busovaca, sastanku su prisustvovali: Nevenka Gavranovic i 
Mirsad Mekic iz Sluzbe za civilnu zastitu OpCine Busovaca, Denan Hodzie i Slaven Katava, direktori 
osnovnih skola, Sanja Jozie i Edin Mekie iz Policijske stanice Busovaca, te Elvir Siljak, direktor 
Veterinarske stanice Busovaca. 

Konstatovano je da je trenutno najizraieniji problem na podrucju opCine Busovaca uklanjanje i 
zbrinjavanje pasa lutalica, au skladu sa vazeeim zakonskim propisima. 

Izrazena je pojava, bukvalno receno, divljanja vozaca sa motociklima i drugim prevoznim 
sredstvima, pa cak i u skolskim dvoristima, prebrza voznja ulicama i tako dalje. 

Posebno je zabrinjavajuee da ucenici cak i osnovnih skola borave u kladionicama, nargila barovima, 
te konzumiraju alkohol. 

Postovani i dragi sugradani, 

Radi se 0 nasoj djeci, radi se 0 nama. Pomozimo nasoj djeci, pomozimo sami sebi. 
Da bi prevazisli gore navedene proleme potrebno je da svi uzmemo ucesee shodno svoJlm 

moguenostima i nadleZnostima. 
Sto se tice pasa lutalica preduzeli smo odgovarajuee mjere. Izmedu ostalog smo sklopili ugovor sa 

Veterinarskom stanicom koja to radi, po mom misljenju dosta dobro. Medutim, dovlace nam pse iz drugih 
opeina. To se konkretno vidi i osjeti, ali to nam i sami gradani govore. Zato vas molimo da takve pojave 
registrujemo na nacin da vidimo kojim vozilom su dovuceni i kojih registarskih oznaka, kako bismo mogli 
poduzeti odgovarajuee mjere. 

Istovremeno, sami doprinosimo tome da je najveea koncentracija pasa oko Opeine, skola, i na 
drugim mjestima gdje ljudi najvise borave. Razlog tome je sto ih hranimo na tim mjestima. Razumijem 
humanost ljudi i to je dobro, ali vas molim - nemojte to raditi. Psi idu tamo gdje imaju hranu, to je i 
normalno. Cak sta vise, nasa lijepa djecica koja su ugrozena "odvoje od vlastitih usta" i daju psima zato sto 
ih vole, a istovremeno u njima ne prepoznaju opasnost. A pitanje je momenta kada ee je ispoljiti. 

Pomozite nam, pomozite sami sebi i ne hranite pse u urbanim dijelovima. 
Posebno se obraeam Udruzenju za zastitu pasa koji vode "brigu" 0 njima. Nemojte voditi brigu 

sarno na papiru, nego budite konkretni i prakticni. Sklonite ih, udomite ih, nahranite ih, i onda eete biti to 
kako se zovete. 

Policija ee voditi racuna, obaviti razgovor sa vee poznatim "dusebriznicima" koji ih hrane, a u 
slucaju da se ta praksa nastavi preduzet cemo odgvarajuce mjere koje nam zakon dovzvoljava. 



Dragi roditeUi. 
Djeca nam idu u kladionice, nargila barove, konzumiraju alkohol ijos dosta toga. Spremni smo yam 

na razne nacine pomoci, ali je to prije svega do vas kao roditeUa. Direktori skola i prosvjetni radnici mogu 
pomoCi, ali je to prvenstveno vas zadatak. 

Ima izuzetno "fine djece" koja nista od ovoga ne upraznjavaju. A isti su uCitelji , nastavnici i profesri . 
To znaci daje do vas. 

S obzirom na sve receno jos jednom vas molim da damo svoj doprinos da bi rijesili navedeni 
problem u sto vecoj mjeri. 

Kao nacelnik Opcine vrlo cesto sam sebi postavljam pitanje i ne mogu vjerovati da smo to mi . 
Traiimo da irnamo dobre puteve jer su nam rupe po cesti, ne moze se normalno saobracati i tako dalje. 
Kada napravimo dobar put traiimo da stavljamo lezece policajce. ledni se bune protiv toga, pa ni sam ne 
znam staje pametno uciniti. No, sve to mi radimo sami sebi, a ne tamo nekakvi stranci. 

Zamolio bih da ovo uzmete za ozbiljno, ali isto tako da nasi vjerski autoriteti na svojim 
propovijedima i hudbama ukazu ljudima na navedene probleme i na ovo saopstenje, jer mnogi mozda na 
neki drugi naCin nece biti u prilici da sve ovo vide i cuju. 

Nadam se da cemo uciniti dobro u korist svih nas. 
S postovanjem! 


